
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/04/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Την  στελέχωση  των  λιμεναρχείων  ζητούν  οι  λιμενικοί  των
Δωδεκανήσων»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα  με  ανάρτηση  σε  σελίδα  του  διαδικτύου,  στην  πρόσφατη  συνάντηση  του
Προεδρείου της Ένωσης Προσωπικού Λιμενικού Σώματος Δωδεκανήσων με την Γενική
Γραμματέα Αιγαίου και Νησιωτικής Πολιτικής,  τέθηκαν θέματα που απασχολούν τους
πρώτους, με κύριο εξ’  αυτών, αυτό της υποστελέχωσης του Λιμενικού Σώματος στα
Δωδεκάνησα. Επίσης,  έγινε αναφορά και  σε ειδικά αιτήματα του κλάδου, καθώς και
στην ανάγκη αναβάθμισης του Λιμεναρχείου Κω και του Λιμενικού Σταθμού Μεγίστης.
Συνεχίζοντας η Γενική Γραμματέας Αιγαίου και Νησιωτικής Πολιτικής, αφού εκθείασε το
έργο που προσφέρουν τα στελέχη του Λιμενικού Σώματος, δήλωσε την πρόθεσή της για
συνεργασία,  προκειμένου  να  προωθηθούν  όλες  οι  προτάσεις  που  βελτιώνουν  τις
επιχειρησιακές δυνατότητες της υπηρεσίας του Λιμενικού Σώματος στα Δωδεκάνησα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1.  Προτίθεσθε να προβείτε άμεσα στην αναβάθμιση  του Λιμεναρχείου της Κω και του
Λιμενικού  Σταθμού  Μεγίστης,  προκειμένου  να  βελτιωθούν  οι  επιχειρησιακές
δυνατότητες του Λιμενικού Σώματος των Δωδεκανήσων;

2.  Σε  ποιες  ενέργειες  προτίθεσθε  να  προβείτε,  προκειμένου,  τα  λιμεναρχεία  των
Δωδεκανήσων  να  στελεχωθούν  επαρκώς,  καθώς,  λόγω  της  υποστελέχωσής  τους,
αδυνατούν να καλύψουν τις απαιτούμενες ανάγκες της περιοχής;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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